
Protokół Nr XXVIII/28/16

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu  28  lipca  2016  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych ( lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów, 

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad.1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 czerwca 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 243/16,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –

projekt nr 244/16, 

c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 240/16,

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych – projekt nr 241/16,

e) zmiany Uchwały Nr III/11/10 Rady Miejskiej  w Staszowie z dnia 20 grudnia 2010 roku

w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych,  prowadzących  działalność  określoną
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w ustawie  z  dnia  7  września  1991  roku  o  systemie  oświaty,  które  gromadzą  dochody

określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia

oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na

wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie

oraz ich zatwierdzania – projekt nr 242/16,  

f) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi

– projekt nr 239/16,

g) szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za

uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi – projekt nr 245/16,

h) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Staszów  –

projekt nr 246/16. 

      4.  Interpelacje radnych.

      5.  Wolne wnioski i zapytania w tym:

     - informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 27 maja 2016 roku

       do 25 lipca 2016 roku.

6.  Zamknięcie obrad sesji.

O zabranie  głosu  poprosił  Pan Leszek  Kopeć  –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów,  który

zwrócił się do Wysokiej Rady z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  jednoosobowej  spółki  z  udziałem  Gminy  Staszów

działającej  pod  firmą  „Staszowskie  Centrum  Przedsiębiorczości  Spółka  z  ograniczoną

odpowiedzialnością” - projekt nr 247/16. Dodał, że jest to niezbędne do poprawy funkcjonowania

Spółki  PKS w Staszowie  i,  że  powołanie  spółki  jest  jednym z  elementów projektu  złożonego

w  Ministerstwie  Rozwoju  Gospodarczego  w  Warszawie.  Powołanie  spółki  pozwoli  na  dalszy

rozwój  przedsiębiorczości  na  terenie  gminy  Staszów,  ale  też  pomoże  przy  restrukturyzacji

przekształcenia spółki PKS.

W  związku  z  powyższym  Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod  głosowanie  wniosek

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie

jednoosobowej spółki z udziałem Gminy Staszów działającej pod firmą „ Staszowskie Centrum
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Przedsiębiorczości Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” - projekt nr 247/16.

O zabranie  głosu w związku z propozycją  wprowadzenia do porządku obrad projektu  uchwały

poprosił radny Jerzy Kozioł, który powiedział, że tak jak już rozmawialiśmy na Komisjach, pojawił

się aspekt prawny tej uchwały. Brakowało parafki prawników, a Statut Miasta i Gminy Staszów

w § 49  pkt. 5 mówi, że „Projekty uchwał winny być opiniowane co do ich zgodności z prawem

przez  radcę  prawnego  Urzędu  oraz  parafowane  przez  Kierownika  właściwego  Wydziału

i Burmistrza lub jego zastępcę”. Dodał, że „nie jest przeciwny jakiejkolwiek inicjatywie, która ma

służyć Gminie, jednak nie dajmy podstaw do uchylenia tej uchwały”.

Do  powyższego  odniósł  się  Pan  Burmistrz  Leszek  Kopeć,  który  powiedział,  że  jeśli  są

wątpliwości co do projektu uchwały, prosi o wycofanie jej z obrad sesji.

Radny Tomasz Otrębski  dodał, że w Statucie Miasta i Gminy Staszów § 49 pkt. 5 widnieje zapis,

że projekt uchwały „winny być”, a nie „że musi być opiniowany co do ich zgodności z prawem

przez radcę prawnego”.

Radny Jerzy Kozioł  ponownie podkreślił, że jak zaznaczył na Komisji i swoim wystąpieniu na

sesji, nie jest przeciwny temu projektowi uchwały. Nie wie czy pójdzie to w dobrym kierunku, czy

w złym. Jednak chodzi tylko o ten aspekt prawny. Poprosił aby zastanowić się nad tym co będzie

jeśli uchwała zostanie przyjęta, a Wojewoda za chwilę może ją unieważnić. Dodał, że być może

potrzebny jest radca prawny, który wyjaśni nam ten wątek.

Pan Ireneusz Kwiecjasz zapytał  Pana Burmistrza czy na sali  jest  radca prawny, który mógłby

wyjaśnić nam tę sprawę? 

Pan Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, że miał dotrzeć jednak na chwilę obecną jeszcze go

nie ma. 

O  głos  poprosiła  również  radna  Gabriela  Urbańska,  która  powiedziała,  że  jeśli  są  jakieś

wątpliwości,  a  jest  to  ważna sprawa,  nie  należy kierować się  niewłaściwymi pobudkami,  tylko

w miarę przejrzyście i jasno wyjaśnić zebranym całą sprawę.

Pan Leszek Kopeć Burmistrz Miasta i Gminy Staszów powiedział, że projekt uchwały cały czas

był uzgadniany z radcami prawnymi. Każdy starał się i wkładał dużo pracy, aby wszystko zrobione

było jak najlepiej. Dodał, że w 100% nie jest przekonany czy uchwała jest idealna, jednak jeśli

zostanie zaopiniowana pozytywnie w dniu dzisiejszym, gmina będzie mogła zacząć przygotowywać

umowy spółki,  powoływać zarząd,  radę nadzorczą.  Sytuacja spółki PKS w Staszowie w chwili

obecnej nie jest najlepsza i każdy dzień zwłoki może sytuację tę pogłębiać.
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Ponownie Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie projektu tej uchwały do porządku obrad sesji.

W związku z powyższym  Pan Ireneusz Kwiecjasz ponownie poddał  pod głosowanie  wniosek

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie

jednoosobowej spółki z udziałem Gminy Staszów działającej pod firmą „ Staszowskie Centrum

Przedsiębiorczości Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” - projekt nr 247/16.

Po przeprowadzonym głosowaniu proponowany projekt uchwały przy 21 głosach za został przyjęty

(obecnych było 21 radnych).

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał poszerzony porządek obrad:

1.  Otwarcie sesji.

2.   Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 czerwca 2016 roku.

3.   Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 240/16,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 243/16,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –

projekt nr 244/16, 

d) wyrażenia  zgody  na  utworzenie  jednoosobowej  spółki  z  udziałem  Gminy  Staszów

działającej  pod  firmą  "Staszowskie  Centrum  Przedsiębiorczości  Spółka  z  ograniczoną

odpowiedzialnością" – projekt nr 247/16,

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych – projekt nr 241/16,

f) zmiany Uchwały Nr III/11/10 Rady Miejskiej  w Staszowie z dnia 20 grudnia 2010 roku

w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych,  prowadzących  działalność  określoną

w ustawie  z  dnia  7  września  1991  roku  o  systemie  oświaty,  które  gromadzą  dochody

określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia

oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na

wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie

oraz ich zatwierdzania – projekt nr 242/16,  

g) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi

– projekt nr 239/16,

h) szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za

4



uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi – projekt nr 245/16,

i) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Staszów  –

projekt nr 246/16. 

      4.  Interpelacje radnych.

      5.  Wolne wnioski i zapytania w tym:

     - informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 27 maja 2016 roku

       do 25 lipca 2016 roku.

      6.  Zamknięcie obrad sesji.

Następnie Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie poszerzony porządek obrad.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  porządek  został  jednogłośnie  przyjęty  (obecnych  było  21

radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 28 czerwca 2016 roku i przyjęli go jednogłośnie

(obecnych było 21 radnych).

Ad. 3a

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  i  Nieruchomości,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości

gruntowych – projekt nr 240/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/231/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3b

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie  zapoznała z projektem

uchwały w sprawie  wprowadzenia  zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2016 rok –

projekt nr 243/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/232/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3c

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Urzędu Miasta i  Gminy w Staszowie  przedstawiła  projekt

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta i  Gminy Staszów na lata

2016 – 2027 – projekt nr 244/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/233/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3d

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  i  Nieruchomości,  Geodezji

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie

jednoosobowej  spółki  z  udziałem Gminy Staszów działającej  pod firmą „Staszowskie  Centrum

Przedsiębiorczości Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” - projekt 247/16.

Pani Lidia Pyza poinformowała, że w projekcie uchwały znajdują się błędy literowe, które zostaną

poprawione.

Pan Łukasz Macias – radca prawny Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie  dodał, że jeszcze

błąd znajduje się w § 3, który powinien dzielić się na ustępy, a nie na paragrafy. 

O zabranie głosu poprosiła radna Gabriela Urbańska, która z uwagi na to, że na sali obecny jest

radca prawny, poprosiła o wyjaśnienie znaczenia projektu uchwały, o wyjaśnienie czy wszystko jest

właściwie wykonane, gdyż w projekcie uchwały brakowało pieczątki radcy prawnego.

Pan Łukasz Macias – radca prawny Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie  odpowiedział,  iż

w jego ocenie forma uchwały i przytoczone w niej podstawy prawne, nie budzą żadnych zastrzeżeń.

Jednak  kwestie  występowania  przykładów  z  art.10  ustawy  o  gospodarce  komunalnej,  w  tym

„przedmioty działalności”, o których mowa w § 2 ust. 2 pozostawia do oceny Radzie Miejskiej.

Ponownie głos zabrała radna Gabriela Urbańska, która zapytała Pana Burmistrza czy na terenie

Polski są przypadki takiej formy przekształcania spółek i jak ogólnie to funkcjonuje.

Pan Leszek  Kopeć  –  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów odpowiedział,  że  na  terenie  całej
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Polski,w różnych miastach funkcjonują takie instytucje. Gminy tworzą takie instytucje, instytucja ta

przejmuje  majątek,  który  jest  w  upadłości,  i  który  jest  do  odnowienia.  To  co  zapisane  jest

w projekcie uchwały dostosowane jest  do naszego miasta, naszej gminy. W innych miastach są

szersze zakresy, szersze obowiązki. Dodał, że spółka, którą tworzymy będzie jednoosobową spółką

gminy, z kapitałem własnym, ze 100% - ą własnością Gminy Staszów.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 4 głosach wstrzymującym się ( obecnych było 21  radnych)

podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/234/16

( w załączeniu do protokołu).

Z uwagi na fakt, iż większość radnych musiała wyjść do Starostwa Powiatowego w Staszowie,

gdzie  odbyć  miało  się  podpisanie  umowy  na  realizację  obwodnicy  Staszowa,  Pan  Ireneusz

Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie ogłosił przerwę do godz. 15.30.

Po przerwie  Pan Ireneusz Kwiecjasz  wznowił obrady sesji,  gdzie na ogólną liczbę 21 radnych

obecnych było 16 radnych. Rada była władna podejmowania dalszych decyzji, w związku z czym

przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad.

Ad. 3e

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  i  Nieruchomości,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

gruntowych – projekt nr 247/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/235/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3f

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała z projektem

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/11/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 20 grudnia

2010  roku  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych,  prowadzących  działalność  określoną

w ustawie z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty, które gromadzą dochody określone
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w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł  tych dochodów i  ich przeznaczenia oraz sposobu

i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku

i  wydatków  nimi  finansowanych,  dokonywania  zmian  w  tym planie  oraz  ich  zatwierdzania  –

projekt nr 242/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/236/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3g

Pani  Magdalena  Sobieniak  –  z–ca  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej

i Ochrony Środowiska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu

uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 239/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/237/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3h

Pani  Magdalena  Sobieniak  –  z–ca  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej

i Ochrony Środowiska przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę

za gospodarowanie odpadami komunalnymi  - projekt nr 245/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/238/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3i

Pani  Magdalena  Sobieniak  –  z–ca  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej
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i  Ochrony  Środowiska  zapoznała  z  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 246/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 17 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXVIII/239/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

przedłożył Wysokiej Radzie informację z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres

od 27 maja 2016 roku do 25 lipca 2016 roku (informacja w załączeniu do protokołu).

 Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Ad. 6

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1305  do godz.1555

Protokołowała:

J. Bazak

                                                                                               Przewodniczącym              

                                                                                      Rady Miejskiej w Staszowie

                                                                                            (-) Ireneusz Kwiecjasz
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